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A Szarvas és Vidéke Hetilap januári szavazásának megfe-
lelően megkapták az „Év sportolói” a kiérdemelt kupákat. A 
februári közmeghallgatást megelőzően Babák Mihály polgár-
mester és Giricz Katalin az Ifjúsági és Sportbizottság elnö-
ke nyújtották át a díjakat. A díjátadó után készült felvételen 
elől Szirony Dóra és Somogyi Nikolett (nem tudott a díjátadón 
résztvenni Mácsár Dorina), hátul Blastyák Attila, Dombvári 
Bence és Rohony Balázs

Átadták a kupákat

Úgy lehet, Szarvas Város Ön-
kormányzata fennállása legrövi-
debb közmeghallgatásának vol-
tak résztvevői a képviselő-tes-
tület tagjai és azok az érdeklő-
dők, akik helyet foglaltak a Pol-
gármesteri Hivatal nagy tanács-
termében feberuár 21-én, csü-
törtökön délután két órakor. A 
közmeghallgatás meghirdetett 
témája Szarvas 2008. évi költ-
ségvetésének rendelettervezete 
volt, melyet ezt megelőzően két 
fordulóban már tárgyaltak a vá-
ros képviselői. A város gazdál-
kodási tervének főbb számait 
dr. Melis János jegyző ismertet-
te. A lakosság köréből egyetlen, 
a témával kapcsolatos hozzászó-
lás sem érkezett. Babák Mihály 
annak tudta be az aktivitás hiá-
nyát, hogy a helyi médiából az 
emberek kellő információt kap-
tak a költségvetésről és a vá-
ros életét érintő egyéb történé-
sekről. Így aztán – miután szót 
adott az Aranykor Nyugdíjas 
Egyesület képviseletében meg-
jelent Tusjak Jánosnak és Heté-
nyi István képviselőnek, hogy 
reagáljanak a Bese Imréné fel-
szólalásában megfogalmazott 
kritikára – be is rekesztette a 
közmeghallgatást.

A testületi ülés első napi-
rendje szintén az idei költség-
vetési rendelettervezet tárgya-
lása volt. Babák Mihály polgár-
mester összefoglalva a költség-
vetés legfontosabb tényeit ki-
emelte, hogy a város kötelező 
és önként vállalt feladataira a 
költségvetésben megvannak a 
források. Elmondta, hogy mű-
ködési hitelt nem terveznek fel-
venni és azt is, hogy az előző 

évek beruházásainak fedezeté-
re felvett 100 millió forintos hi-
telt kell törlesztenie a városnak 
idén. A költségvetés kiegyen-
súlyozott, az infl áción és a le-
hetséges energiaár változáson 
kívül nincsen benne bizonyta-
lanság. Megjegyezte még, hogy 
– tekintettel a lakosság teherbí-
ró képességére – a nyersanyag-
normákon és a szociális ellátási 
formákon kívül a város szolgál-
tatásainak díjain nem kívánnak 
változtatni, és nem tervezik 
emelni a helyi adók mértékét 
sem. A testület eltökélt szán-
déka, hogy a fejlesztések meg-
valósításához pályázatokon fog 
forrást szerezni.

A Pénzügyi és Ellenőrző Bi-
zottság elnöke Kozák Imréné 
beszámolt róla, hogy a költség-
vetést könyvvizsgáló és belső 
ellenőr is áttekintette és azt a 
következtetést vonták le, hogy 
az intézmények megalapozot-
tan tervezték meg saját költség-
vetésüket. Elmondta, hogy bi-
zottságuk eleget tett feladatá-
nak és megvizsgálta, van-e le-
hetőség a költségvetésben ter-
vezni a város általános iskolájá-
ban 5-6. osztályban a kéttanítós 
modellel. A megállapításuk az, 
hogy ebben az évben erre nincs 
mód. Ám ha az intézmény költ-
ségvetésében megtakarítás mu-
tatkozik az év során, akkor újra 
napirendre tűzi a testület a két-
tanítós modell feltételei megte-
remtésének tárgyalását.

A testület valamennyi bizott-
ságának vezetője arról számolt 
be, hogy korábbi üléseiken a 
rendelettervezetet egybehang-
zóan elfogadták és ennek meg-

A szarvas szökkenni készül
felelően szavaztak. Földesi Zol-
tán képviselő hozzászólásában 
kiegyensúlyozottnak ítélte a vá-
ros költségvetését, mely a Bé-
kés megyei települések többsé-
géhez képest igen kedvezőnek 

tűnik. Jó döntésnek ítélte az 1 
milliárd forintos kötvénykibo-
csátást és megerősítette a pol-
gármester korábbi kijelentését: 
Tekintetüket mindig a megjele-
lő pályázatokra vetik.

Olcsóbb lesz
A Szarvas és Vidéke Hetilap következő számától – az 1 és 
2 forintosok kivonásának hatásaként – az áruspéldányok 
ára 115 forintra csökken.

A szerkesztőség


